
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 2. oktober 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Vil ministeren redegøre for, om ikke Vurderingsstyrelsen kan sætte opkrævningen af 
ejendomsskatter i bero for den konkrete ejendom i Odense og lignende tilfælde indtil ny 
lovgivning er på plads, og i forlængelse heraf oplyse, hvornår borgere som Gitta Ravn 
kan regne med, at den lovede løsning kommer? Der henvises til artiklerne ”Minister 
lovede at hjælpe i Gitta-sag: I stedet får hun nu en ny kæmperegning for 13 naboer” og 
”Dokumenter afslører: Chef i Vurderingsstyrelsen spillede nøglerolle, da Gitta Ravn fik ny 
kæmperegning”, Dr.dk, den 17. september 2024.
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2023-24, jf. SAU alm. del - 
samrådsspørgsmål X.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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